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Jaarverslag over het verenigingsjaar 2024 

Het bestuur 

De algemene ledenvergadering van de Vereniging Oud Dordrecht vond plaats in de 

Trinitatiskapel op 18 april 2024, gevolgd door twee korte algemene ledenvergaderingen op   

3 en 24 oktober 2024. Dit in verband met wijziging van statuten, waardoor er extra 

vergaderingen ingepland moesten worden.  

In verband met het beëindigen van het bestuurslidmaatschap als secretaris van dhr. S. de 

Meer in april 2024 ontstond er in 2023 een vacature van secretaris. Mevr. E. Peeters-van 

den Adel werd op de ALV van 18 april 2024 benoemd als secretaris. Daarnaast werd per 

dezelfde datum het bestuurslidmaatschap van mevr. O.C. Harmsen beëindigd, waarna er 

eveneens eerder een vacature ontstond. Dhr. E.F.van den Bergh werd op de ALV van 18 

april 2024 benoemd als algemeen bestuurslid (webmaster). 

De samenstelling van het bestuur ziet er nadien als volgt uit: 
Mevr. R.E.C. Reynvaan-Jansen voorzitter (DB) 
Dhr. J.J. Dekker   penningmeester (DB) 
Mevr. E. Peeters-van den Adel secretaris (DB) 
Dhr. J.L. van Gulik   algemeen bestuurslid (ledenadministratie) 
Dhr. E.F. van den Bergh  algemeen bestuurslid (webmaster) 
Dhr J. Wammes   algemeen bestuurslid (activiteiten)  
 
In het verenigingsjaar 2024 heeft het bestuur acht keer vergaderd. Aan bod kwamen onder 

meer de volgende onderwerpen: bestuurssamenstelling, duo-lidmaatschap, jaarboek, de 

commissies, Historisch Platform, Dordts erfgoed, bestemming legaat dhr. H. de Ioncheere en 

de wijziging van de statuten naar aanleiding van de Wet Bestuur en Toezicht 

Rechtspersonen (WTBR). Er is tijdens drie ALV’s over deze statutenwijziging gesproken. 

Een aantal goede opmerkingen van leden zijn in het tweede concept verwerkt. De 

moeilijkheid is dat er in de huidige statuten nog een bepaling staat dat alle leden, geen 

enkele uitgezonderd, moeten instemmen. Dat is onhaalbaar. De rechtbank kan daarvan 

ontheffing verlenen. Het wachten is nu op het moment dat de rechtbank daar tussen alle 

drukke werkzaamheden door tijd voor gevonden heeft.  

De kascontrolecommissie 

Tijdens de algemene ledenvergadering werd dhr. J.W. Boezeman herkozen als lid van de 

kascontrolecommissie. Mevr. M. Bartelts-Schilt trad af als lid. In haar plaats werd benoemd 

dhr. A. van de Griend.  

Het ledental 

Op 1 januari 2024 telde de Vereniging 1146 leden. Per 1 januari 2025 kwamen we aan een 

aantal van 1156 (hierbij zijn verrekend de opzeggingen in 2024 en nieuwe aanmeldingen  
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voor 2025). De belangrijkste reden van de stijging is de instelling van de duo- en 

partnerleden. 

Wij gedenken onze leden die ons in 2024 ontvallen zijn. Hun namen zijn genoemd in de 

Nieuwsbrieven.  

De activiteiten 

De Activiteitencommissie organiseerde in 2024 een tiental activiteiten. Het jaar werd 

afgetrapt met een nieuwjaarstoespraak van de voorzitter, gevolgd door een spannende 

Kapelquiz met Kees Thies als quizmaster.  

Er werden vijf interessante lezingen in de Trinitatiskapel georganiseerd. Twee ervan waren 

cartografisch van aard. De andere lezingen gingen over Isaac Beeckman, Verzet in 

Dordrecht en Pictura. Gemiddeld lag het bezoekersaantal daarbij op 75.  

Een andersoortige avond was de ALV, waarbij ook films uit de oude archiefdozen werden 

getoond. 

Nieuw dit jaar was de middagactiviteit: Films van Dordrecht in vroegere tijden in Filmhuis De 

Witt. De opkomst was hoog: we zagen hier veel leden die we bij de avondactiviteiten missen. 

Heel bijzonder was de Père Lachaisewandeling over het 19e-eewse gedeelte van Essenhof. 

Het doet het bestuur vreugd, dat één van de leden naar aanleiding van die wandeling 

succesvol aan de gang is gegaan met de oprichting van een vereniging om de 

instandhouding van dit veld te bevorderen.  

Er werd een gezellige vrijwilligersactiviteit georganiseerd met een stadwandeling langs de 

plekken, waar ooit de stadsmuren hebben gestaan. De stadswandeling werd herhaald voor 

de andere leden. Gidsen van het Gilde en de stadsarcheologen waren hierbij behulpzaam.  

Een bijzondere afsluiting van het actieve jaar was de Dolhuisavond over de 

jongerenbeweging in de jaren 60/70. Voor velen een feest der herkenning op heilige grond. 

De Activiteitencommissie bestond dit jaar uit Joop Wammes (voorzitter), Rob Oudshoorn, 

Theo Broeren en Teun de Bruijn. 

Puienprijs 

De eerste voorbereidingen voor de Puienprijs 2025 zijn gestart. Zo zijn alle door de 

gemeente aangegeven panden bekeken en gefotografeerd. 
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Samenwerking met anderen 

In het najaar vond er overleg plaats tussen een delegatie van de besturen van de Vereniging 

Oud Dordrecht en het Historisch Platform. Er zijn meerdere dezelfde onderwerpen waar 

beide verenigingen mee bezig zijn. Overlegd werd hoe en waar we samen kunnen werken. 

Bestuursleden namen deel aan activiteiten van Vrienden van de Grote Kerk. 

De Commissie Erfgoed kwam verscheidene keren bij elkaar. Vaak was dit een delegatie van 

deze commissie tezamen met het Historisch Platform en ondersteuning van de Vereniging 

Heemschut Zuid-Holland in het kader van het Dordts Verwaarloosd Erfgoed. Samen met het 

Historisch Platform werd een fietstocht langs Dordts Verwaarloosd Erfgoed in het 

Buitengebied uitgezet. Hiervan werd een (gratis) flyer gemaakt en deze werd in aanloop naar 

de Open Monumentendag verspreid bij diverse organisaties. 

Tenslotte vond er overleg plaats met een delegatie van het Historisch Platform en de 

wethouder en ambtenaar. 

 Publicaties 

De redactie van het tijdschrift en het jaarboek bestond dit jaar uit Kees Sigmond 

(hoofdredacteur), Jan de Heus en Marijke van Vliet.  

Het tijdschrift is zoals altijd drie keer verschenen. Er zijn 336 tijdschriftpagina's zijn 

geproduceerd; gemiddeld 112 pagina's per nummer, precies het maximum aantal dat de 

drukker aanhoudt i.v.m. de kosten. Verder heeft deze redactie nog het Jaarboek 2024 

afgeleverd: De Dordtse burgemeesters in oorlogstijd. Voor twee van de drie redactieleden 

was dat het dertiende (en laatste) jaarboek.  

 

Sinds 2024 is er nu een redactie van het jaarboek en bestaat uit Sjoerd de Meer 

(eindredacteur), Pauline Beernink, Olga Harmsen, Peter de Lange en Dinette Leune-

Wijnen.  

Daarnaast is er ook een werkgroep Wikipedia in het leven geroepen. Zowel over de nieuwe  

redactie van het jaarboek als werkgroep Wikipedia zal Sjoerd de Meer tijdens de ALV van  

10 april 2025 een korte toelichting geven. 

 

De digitale nieuwsbrief van de Vereniging verscheen in het verslagjaar 10 keer. De  

eindredactie wordt verzorgd door Erik van den Bergh. 

 

Afgelopen jaar is de aansluiting van de ledenadministratie op de nieuwsbrief-emailadressen  

verbeterd, waardoor we eenvoudiger leden met nieuwsbrief, leden zonder nieuwsbrief en niet- 

leden apart kunnen adresseren. Om die reden zijn we ook overgestapt op een andere provider: 

Laposta. 

 

Verder is de eerste aanzet gedaan om tijdschriften (ouder dan 5 jaar) en jaarboeken (ouder  

dan 10 jaar) gedigitaliseerd te gaan publiceren op onze website. 
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Tenslotte is er geprobeerd een werkgroep Jong Historisch Dordrecht op te zetten, hetgeen  

 helaas na een aantal overleggen (nog) niet van de grond is gekomen. We blijven hier zeker  

 voor openstaan in de toekomst. 

 

 

Esther Peeters 

secretaris  


